
PROTOKÓŁ Nr XLVI/18
SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA

z 25 kwietnia 2018 r.
odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta Kamienna Góra

Godzina rozpoczęcia Sesji 13.00, zakończenia 15.05

Obecnych na Sesji – 19 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta (BM) Krzysztof Świątek.

Obsługa radcowska – Adwokat Tomasz Łuczkowski

Ad.1. Otwarcie Sesji

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta (RM) Henryk Różański.

Przewodniczący RM powitał radnych RM, BM wraz z pracownikami Urzędu Miasta oraz
mieszkańców Kamiennej Góry.

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 19 radnych na 21 ustawowego
składu  Rady,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  RM  może  obradować  i  podejmować
uchwały. Przypomniał, że z dniem 21 lutego 2018 r. został wygaszony mandat radnemu,
w związku z wyrokiem NSA.

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad

Przewodniczący RM odczytał ustalony porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Wnioski, zapytania i interpelacje.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady między Sesjami.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji

z  budżetu  Gminy  Miejskiej  Kamienna  Góra  dla  niepublicznych  szkół
o uprawnieniach publicznych, w których realizowany jest obowiązek szkolny, dla
niepublicznych  przedszkoli  i  niepublicznych  innych  form  wychowania
przedszkolnego  działających  na  terenie  Gminy  Miejskiej  Kamienna  Góra
prowadzonych  przez  osoby  prawne  lub  fizyczne  oraz  trybu  przeprowadzania
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  dla  rejonu  ulic:  Jeleniogórskiej,  Bohaterów
Getta, Towarowej i Przemysłowej w Kamiennej Górze.
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9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
(dz. nr 45/15, obr. 3).

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
(dz. nr 27/72, obr. 5).

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
(dz. nr 21/2 i 22/1, obr. 5).

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości
(dz. nr 161/15, obr. 3).

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy
finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018 rok.
15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały

w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi  własność
Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze, obszar „U”.

17. Sprawy różne.
18. Zamknięcie Sesji.

Nikt nie zgłosił więcej wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji

Przewodniczący  RM  poinformował,  że  protokół  z  poprzedniej  Sesji  był  wyłożony  do
wglądu  w  Biurze  Rady  Miasta.  Dodał,  że  nie  zostały  do  niego  wniesione  uwagi  ani
zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś zastrzeżenia? 

Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad.4. Wnioski, zapytania i interpelacje

Radna Zofia Kolat:
1. Zapytała,  kiedy  zostanie  wyłoniony  następny  wykonawca  inwestycji  dotyczącej

remontu Centrum Kultury w Kamiennej Górze?
2. Zapytała,  czy  znaczne  opóźnienie  w  realizacji  remontu  Centrum  Kultury

w Kamiennej Górze nie spowoduje cofnięcia środków unijnych pozyskanych przez
Gminę Miejską na ten cel?

3. Zapytała, czy dotychczasowy wykonawca remontu Centrum Kultury w Kamiennej
Górze,  któremu  wypowiedziano  umowę,  złożył  skargę  na  taką  decyzję  Urzędu
Miasta?

Radna Danuta Walus:
1. Zapytała,  jakie  atrakcje  przygotował  Urząd  Miasta  dla  mieszkańców  w  czasie

„majówki”?
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Radna Irena Plata:
1. Zwróciła  się  z  prośbą  o  pilne  wykonanie  i  montaż  instalacji  odgromowej  na

budynkach  przy  ul.  Jedwabnej  5  i  7,  gdzie  zostały  w  niedawnym  okresie
wyremontowane dachy.

Radny Wiesław Sobiechowski:
1. Zapytał,  czy  Urząd  Miasta  zapłacił  firmie  wykonującej  remont  Centrum  Kultury

w Kamiennej Górze więcej środków, niż zostało dotychczas wykonanych prac na
obiekcie, a jeśli tak, to kto prowadził nadzór w tym zakresie?

2. Zwrócił  się  z  prośbą  o  rozważenie  możliwości  przeniesienia  przedmiotów
i  wyposażenia  należących  do  Centrum  Kultury,  z  sali  gimnastycznej  przy
ul.  T.  Kościuszki,  do  nieużytkowanych  pomieszczeń  po  firmie  BO-WA-DE,  aby
pozwolić dzieciom ze Szkoły Podstawowej Nr 1 swobodnie ćwiczyć na lekcjach w-f.

3. Zwrócił  się  z  prośbą  o  podjęcie  pilnych  działań  w  celu  postawienia  nowych
pomieszczeń gospodarczych dla  mieszkańców budynku przy  ul.  Katowickiej  28.
Dotychczasowe komórki  przynależne do tego budynku zostały  w roku ubiegłym
sprzedane, a nowy właściciel domaga się od lokatorów ich opróżnienia, gdyż chce
rozpocząć remont zakupionych pomieszczeń. 

4. Zgłosił  wniosek  o  wykonanie  wszystkich  zaleceń  budowlanych  i  ponagleń
Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  dotyczących  budynku  przy
ul.  Katowickiej  7a,  gdyż ostateczne terminy  na niezbędne prace remontowe już
dawno minęły.

5. Zgłosił wniosek o pilne wykonanie zaleceń budowlanych Powiatowego Inspektora
Nadzoru  Budowlanego  dotyczących  budynku  przy  ul.  Ptasiej  1,  a  także
uzupełnienie ubytków w elewacji tego budynku do końca października br., zgodnie
z zaleceniami.

6. Zgłosił  wniosek o zasypanie dwoma rodzajami kamienia ubytków w nawierzchni
łącznika ul. Ks. Bolka I z ul. Wałbrzyską i następnie doraźne wyrównanie tego ciągu
pieszo-jezdnego  ciężkim  sprzętem  drogowym,  z  uwagi  na  zmianę  planów
inwestycyjnych dotyczących tej drogi.

7. Zgłosił  wniosek o zasypanie dwoma rodzajami kamienia ubytków w nawierzchni
odcinka  drogi  ul.  Ptasiej  i  następnie  doraźne  wyrównanie  tego  ciągu  pieszo-
jezdnego  ciężkim sprzętem drogowym,  z  uwagi  na  ciągle  przesuwany  od  7  lat
termin wykonania tej inwestycji m.in. z powodu braku wykonania tam kanalizacji.

8. Zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości utworzenia parkingu z prawdziwego
zdarzenia w pobliżu cmentarza komunalnego przy ul. Katowickiej, gdyż plac przed
głównym wejściem na nekropolię jest w fatalnym stanie i stanowi obiekt drwin osób
przyjezdnych, spoza Kamiennej Góry.

9. Zgłosił  wniosek  o  sprawdzenie  stanu  technicznego  i  naprawę  nawierzchni
niektórych  nowo  wyremontowanych  chodników  w  Kamiennej  Górze,  które  po
niedługim czasie są zapadnięte lub wybrzuszone w wielu miejscach i nie spełniają
swojej funkcji dla przechodniów (m.in. wzdłuż jezdni ul. Wałbrzyskiej).

10.Zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości zmiany usytuowania koszy na śmieci
w jednym z miejsc przy ul. Katowickiej, aby nie były zlokalizowane bezpośrednio
przy małym skwerku zieleni z ławkami. Obecne rozwiązanie uniemożliwia starszym
mieszkańcom tego rejonu swobodny odpoczynek na skwerze, przez wydobywający
się z pojemników na odpady nieprzyjemny odór.

11.Zgłosił  wniosek o rozważenie możliwości zabudowy niektórych skupisk koszy na
śmieci  estetycznymi  ogrodzeniami,  które  są  znacznie  tańsze  od  wiat
śmietnikowych, a spełniają podobną funkcję.
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Radna Regina Komorowska:
1. Zwróciła  się  z  prośbą o rozważenie możliwości  zaproszenia na Sesję Rady lub

posiedzenia Stałych Komisji przedstawiciela Gminy Miejskiej w Radzie Nadzorczej
TBS, aby wyjaśnił przyczyny i powody konfliktów miasta z Towarzystwem. Obecne
zachowanie  władz  TBS  i  negatywne  nastawienie  do  propozycji  radnych  jest
zdaniem radnej niepoważne.

Radna Violetta Majak:
1. Zwróciła  się  prośbą  o  przekazanie  informacji  dotyczących:  terminu  rozpoczęcia

remontu placu targowego, przebiegu prac inwestycyjnych, możliwości dokonywania
dalszych  zakupów  przez  mieszkańców  od  sprzedawców  z  terenu  targu  oraz
planowanego miejsca przesunięcia tego placu na czas remontu. 

2. Zwróciła  się  z  prośbą  o  przekazanie  informacji  dotyczących:  dofinansowania
zadania dotyczącego remontu placu zabaw przy ul. P. Ściegiennego z programu
OSA oraz  terminu realizacji tej inwestycji.

Radny Tomasz Baćko:
1. Zgłosił  wniosek o zasypanie dwoma rodzajami kamienia ubytków w nawierzchni

odcinka drogi wewnętrznej, łączącego ul. Wł. Broniewskiego, z ul. L. Waryńskiego
i  H.  Sienkiewicza i  następnie  doraźne wyrównanie  tego ciągu pieszego ciężkim
sprzętem drogowym, z uwagi na brak ujęcia tego zadania w budżecie miasta na
2018 r. i problemy z poruszaniem się tą drogą przechodniów oraz mieszkańców,
szczególnie w okresie opadów atmosferycznych.

Radny Zbigniew Nagórny:
1. Zwrócił  się  z  prośbą  o  przedstawienie  efektów  spotkania  władz  miasta  ze

sprzedawcami handlującymi na terenie placu targowego (m.in. zasad przeniesienia
na czas remontu płyty i stanowiska dotyczącego uwag sprzedawców).

2. Zgłosił wniosek o przeprowadzenie przeglądu placów zabaw w Kamiennej Górze
i sprawdzenie stanu technicznego urządzeń, aby zapewnić dzieciom bezpieczne
korzystanie z atrakcji tych obiektów.

3. Zapytał,  kiedy  Urząd  Miasta  rozpocznie  remonty  dróg,  gdyż  stan  nawierzchni
niektórych jezdni po okresie zimowym jest tragiczny?

4. Zapytał,  jak  obecnie  wygląda  sprawa  przejęcia  budynku  dworca  w  Kamiennej
Górze od PKP S.A.?

5. Zwrócił  się  z  prośbą  o  przedstawienie  aktualnych  informacji  dotyczących
Aglomeracji Wałbrzyskiej.

Radna Celina Róg:
1. Zapytała, czy został ogłoszony przetarg na udzielenie Gminie Miejskiej Kamienna

Góra kredytu długoterminowego na kwotę 12 mln. zł?

Radny Marek Białecki:
1. Zapytał, kiedy rozpocznie się remont kamienic przy pl. Wolności 12 i 16?
2. Zapytał,  czy  przedsiębiorca  posiadający  naukę  jazdy  przy  ul.  H.  Sienkiewicza

i parkujący swoje pojazdy przed siedzibą firmy ma wykupiony abonament w Strefie
Płatnego Parkowania?

3. Zapytał, czy funkcjonariusze Policji zwracają większą uwagę na pojazdy nielegalnie
parkujące  w  Strefie  Płatnego  Parkowania  przy  ul.  A.  Mickiewicza,  gdyż  od
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ostatniego wniosku radnego minęło ponad 2 miesiące, a jezdnia tej ulicy jest nadal
niezgodnie z prawem zapchana samochodami?

4. Zapytał,  czy istnieje techniczna możliwość,  aby Burmistrz  Miasta odpowiadał  na
proste wnioski i zapytania radnych na tej samej sesji, a nie za miesiąc? Zdaniem
radnego  taka  forma  byłaby  bardziej  przejrzysta  dla  mieszkańców  oglądających
Sesje RM. Poza tym dodał, że na pytania bardziej szczegółowe mogą odpowiadać
kierownicy merytorycznych wydziałów Urzędu Miasta obecni na sesjach.

Przewodniczący RM przypomniał radnemu procedurę udzielania odpowiedzi na wnioski,
zapytania i  interpelacje  przez Burmistrza Miasta,  zgodną ze statutem Gminy Miejskiej.
Zaznaczył, że nie decyduje o sposobie udzielania odpowiedzi na ww. wnioski. Dodał, że
jeśli radny zgłosi taką propozycję jako wniosek formalny, to podda ją pod głosowanie. 

Radny T. Baćko stwierdził, że terminy udzielania odpowiedzi na zadane pytania reguluje
przecież KPA. Zgodnie z tym kodeksem są więc udzielane. 

Radny Janusz Jarosz:
1. Zapytał, czy zostały podjęte już jakieś decyzje w sprawie windy w budynku przy

ul. T. Kościuszki 6?
2. Zapytał, czy zostało wypracowane już stanowisko dotyczące oświetlenia w pobliżu

budynku przy ul. Jeleniogórskiej 57?

Radna Irena Plata:
1. Zwróciła się z prośbą o ustawienie ławki i wykonanie nasadzeń kwiatów na skwerze

przy ul. L. Waryńskiego oraz dodatkowe nasadzenia kwiatów w pustych miejscach
na skwerze przy skrzyżowaniu ul. F. Chopina i ul. Jeleniogórskiej.

Radna Danuta Kurnyta:
1. Zwróciła się  prośbą o przedstawienie informacji  związanych z realizacją w roku

bieżącym  „Skate  Parku”  przy  ul.  Szpitalnej,  w  związku  z  otrzymanym
dofinansowaniem  na  to  zadanie  z  Urzędu  Marszałkowskiego  Województwa
Dolnośląskiego.

Ad.5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami

BM przedstawił informację w powyższej sprawie – zał. Nr 2 do protokołu.

BM odpowiedział ponadto na część wniosków i zapytań radnych z bieżącej Sesji RM, tj.:
radnemu M. Białeckiemu:
-  czy istnieje techniczna możliwość, aby Burmistrz Miasta odpowiadał na proste wnioski
i zapytania radnych na tej samej sesji, a nie za miesiąc? – Wolałby odpowiadać na wnioski
i  zapytania  radnych  na  tej  samej  Sesji  RM,  ale  tylko  wówczas,  gdyby  co  Sesję  było
zgłaszanych 5-6 wniosków. Obecnie radni przedstawiają co najmniej 20 takich próśb i nie
jest  możliwe,  aby wszystkie  udało się  wyłapać na tej  samej  Sesji  RM. Poza tym przy
niepełnych  odpowiedziach mógłby  narazić  się  na  zarzut  pobieżnego  odpowiadania  na
zadawane wnioski i zapytania. Poza tym przypomniał, że Sesja Rady jest przeznaczona
głównie  do  innych  celów,  a  ostatnimi  czasy  tematem  przewodnim  stały  się  wnioski
i odpowiedzi na nie. Zaproponował przy tym, że można się umówić co 2-3 Sesje RM na
seryjne  zadawanie  wniosków  i  zapytań  oraz  natychmiastowe  odpowiedzi.  Liczyć  się
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jednak wówczas należy z realizacją takiego punktu przez 2-3 godziny. Wyraził zgodę na
udzielanie z marszu odpowiedzi  na mało skomplikowane wnioski  i  zapytania na danej
Sesji, o ile zostaną przez niego zanotowane. 

Radny M. Białecki uściślił, iż o takie stanowisko BM mu chodziło. 

BM  ponownie  podkreślił,  że  na  krótkie  wnioski  czy  zapytania,  które  nie  wymagają
szczegółowych ustaleń bądź sprawdzenia cyfr, będzie udzielał odpowiedzi na tej samej
Sesji RM.

radnej D. Walus:
-  jakie  atrakcje  przygotował  Urząd  Miasta  dla  mieszkańców  w  czasie  „majówki”?  –
Wydarzenia  związane  z  weekendem  majowym  będzie  organizowało  Centrum  Kultury,
Muzeum Tkactwa i Podziemia ARADO. Rekonstrukcja bitwy z czasów II Wojny Światowej
będzie  gościła  w  Kamiennej  Górze  prawdopodobnie  po  raz  ostatni,  gdyż  ta  formuła
w naszym mieście się zwyczajnie „zużyła”. Zaproponował, aby po szczegółowy kalendarz
imprez  dowiadywać  się  w  jednostkach,  które  będą  się  zajmować  tymi  wydarzeniami
kulturowo-sportowymi. 

radnej V. Majak   i   radnemu Z. Nagórnemu:  
-  przekazanie  informacji  dotyczących:  terminu  rozpoczęcia  remontu  placu  targowego,
przebiegu  prac  inwestycyjnych,  możliwości  dokonywania  dalszych  zakupów  przez
mieszkańców od sprzedawców z terenu targu oraz planowanego miejsca przesunięcia
tego placu na czas remontu – Remont targowiska ma się rozpocząć za dwa tygodnie.
Obecnie trwają rozmowy, jak wykonawca ma przeprowadzić inwestycję, która nie jest taka
prosta. Sprzedawcy handlujący na terenie targu nie ułatwiają zadania, lecz Gmina Miejska
zdobyła  środki  na  ten  cel.  Inwestycja  będzie  realizowana  i  BM  bierze  za  to  pełną
odpowiedzialność.  Od  kilku  lat  sam  zabiegał  o  pozyskanie  środków  na  remont  tego
obiektu o co starali się też radni. Obecnie trwają spotkania z Prezes PSS Społem, z uwagi
na propozycję handlarzy, aby na czas remontu płyty targowej pozostawić im do dyspozycji
parking teren obok hali PSS i sam obiekt handlowy. Wczoraj jednak Prezes PSS odrzuciła
taką możliwość, gdyż obecnie trwają rozmowy firmy z potencjalnym kupcem na tą halę
z terenem przyległym. Ponadto zaproponowano do handlu płytę przy starym stadionie, czy
możliwość  sprzedaży  wzdłuż  chodników.  Dodatkowo  mamy  w  mieście  kilka  wolnych
sklepów, które możemy wynająć za symboliczną opłatę. Dodatkowo obecnie badana jest
możliwość sprzedaży towarów na płycie parkingu. Sam ma co do tego wątpliwości, gdyż
może to przeszkadzać realizacji  inwestycji.  Remont targu ma się  zakończyć do końca
listopada br. i chcemy, aby wykonawca rozpoczął prace jak najszybciej. W międzyczasie
rozpoczniemy  przebudowę  ul.  Parkowej,  wraz  z  dojściem  wzdłuż  targu  do  Podziemi
ARADO i samą płytą parkingu. Jak podpiszemy umowę może się okazać, że pod koniec
tego roku w tym rejonie będzie realizowana druga inwestycja. Podkreśliła na zakończenie,
że szuka miasto kompromisowych rozwiązań, zaś niektórzy kupcy zwrócili  się sami do
PSS Społem o tymczasową dzierżawę części hali, do czasu sprzedaży obiektu.

radnej Z. Kolat   i   radnemu W. Sobiechowskiemu:  
- pytania dotyczące aktualnego stanu inwestycji związanej z remontem obiektu Centrum
Kultury – Wyjaśnił w pięciu punktach aktualną sytuację inwestycji:
Ad.1. Wypowiedzieliśmy  umowę  firmie,  która  nie  chciała  z  nami  współpracować,  nie
realizowała ustaleń i zażądała bardzo wielkich dodatkowych opłat za inwestycję. Ocena,
czy było to działania słuszne, należy obecnie do radnych.
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Ad.2. Podziękowaliśmy również inspektorowi nadzoru, który był nierzetelny. Przypomniał,
iż oba podmioty były wybrane w przetargu.
Ad.3.  Obecnie  trwają  procedury  rozliczenia  się  z  wykonawcą,  zgodnie  z  przepisami
unijnymi.  Dla  uzyskania  szczegółów  można  się  udać  do  merytorycznego  wydziału
w Urzędzie Miasta. 
Ad.4. Obecnie jest przed nami ogłoszenie przetargu na trzy zadania związane z Centrum
Kultury, łącznie z tym które tak ciężko przebiegało do tej pory. Pojawiają się informacje,
że nasze lokalne firmy są zainteresowane realizacją inwestycji, co może nas cieszyć.
Ad.5.  Ponadto trwają działania na szczeblu AW, Urzędu Wojewódzkiego i Ministerstwa
o wydłużenie terminu realizacji  tej  pierwszej  z inwestycji  na obiekcie Centrum Kultury.
Rozmowy o przedłużanie terminów trwały również w Krotoszynie, gdzie uczestniczyliśmy.
Obecnie 43 inwestycje na sumę 330 mln. zł na Dolnym Śląsku jest zagrożonych z powodu
skróconych terminów.  Ktoś  wcześniej  wymyślił  niepotrzebne sztywne terminy  realizacji
inwestycji z wykorzystaniem środków unijnych, ale nie skonsolidował tego z przesuniętymi
terminami  naborów.  Podkreślił,  iż  w  sprawie  remontu  CK  Urząd  Miasta  posiada
alternatywne rozwiązanie, ale oczekujemy na decyzje, które mają zapaść niebawem na
wyższym szczeblu.  Na  dziś  dzień  nie  ma  mowy  o  zwracaniu  jakichkolwiek  pieniędzy
unijnych na dofinansowanie inwestycji. Wyraził zdziwienie, iż radni posiadają informację
o  nadpłatach  dla  firmy  za  zadania,  które  nie  zostały  zrealizowana.  Trwają  obecnie
rozliczenia,  obowiązywały  nas  płatności  zaliczkowe  za  zadania  potwierdzane  przed
inspektora nadzoru. Poprosił o cierpliwe oczekiwanie na rezultat rozliczenia. 

radnemu W. Sobiechowskiemu:
-  rozważenie  możliwości  przeniesienia  przedmiotów  i  wyposażenia  należących  do
Centrum  Kultury,  z  sali  gimnastycznej  przy  ul.  T.  Kościuszki,  do  nieużytkowanych
pomieszczeń po firmie BO-WA-DE, aby pozwolić dzieciom ze Szkoły Podstawowej Nr 1
swobodnie ćwiczyć na lekcjach w-f – Obecnie jest poddawany presji, aby usunąć z sali
gimnastycznej przy ul. T. Kościuszki sprzęt przechowywany na czas remontu z Centrum
Kultury. Wyraził zastanowienie nad takim pomysłem, lecz na dziś dzień nie ma do niego
przekonania i nie zgadza się z sugestią radnego. 

BM odpowiedział ponadto na pytania i wnioski radnych z poprzedniej Sesji RM, tj.:
radnemu W. Sobiechowskiemu:
- sześć próśb o przekazanie sugestii prezesowi Spółki Mieszkaniowej dotyczących m.in.:
szybkiego reagowania na awarie, reagowania na sygnały od mieszkańców (gaz, rynny,
rozmrażania),  skoordynowania prac SM i  Zakładu Gazowniczego -  Sugestie  te zostały
przekazane  SM.  BM  zasugerował  z  kolei  radnemu,  żeby  te  sygnały  przekazywał
natychmiast do SM, nie czekał na pośrednictwo burmistrza i Sesje RM.

radnemu A. Jasińskiemu:
-  jak będzie wyglądał harmonogram ogłoszenia przetargu na remont ul. Parkowej i czy
wystarczy na to zadanie środków, które są zaplanowane w budżecie miasta na 2018 rok?
-  Remont  ul.  Parkowej  jest  częścią  większego  wspólnego  projektu  polsko-czeskiego.
Procedura  realizacji  tych  wniosków  jest  nieco  inna  od  dotychczasowych,  gdyż  przed
ogłoszeniem  przetargu  należy  dokumentację  przesłać  do  kontroli  do  Dolnośląskiego
Urzędu Wojewódzkiego. Zrobić to możemy, ale dopiero po podpisaniu umowy dotacyjnej
co planowane jest w maju br. Posiadamy niezbędne dokumenty, kosztorys inwestorski –
czekamy na podpisanie umowy. Sama realizacja powinna nastąpić w drugiej połowie tego
roku.
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radnej I. Szczerbaty:
-  jaki jest termin wykonania dachu na Szkole Podstawowej Nr 1, z uwagi na ogłoszony
przetarg na to zadanie? - Planowany termin realizacji zadania to 24 sierpnia 2018 r.
- przedstawienie informacji dotyczących dalszych etapów prac związanych z możliwością
pozyskania  środków  na  remont  sali  gimnastycznej  w  Szkole  Podstawowej  Nr  1
- Wystąpiliśmy z wnioskiem do Wojewody o sfinansowanie zadania z rezerwy celowej,
z  budżetu  państwa  (wynik  rozmów  w ministerstwie).  Na  dziś  dzień  wykonujemy
dokumentacje projektową na to zadanie. Będzie ona gotowa do końca sierpnia br. Potem
wystąpimy o uzyskanie pozwolenia na budowę, więc realizację tego zadania przewidujemy
na rok 2019.
-  przedstawienie  informacji  dotyczących  programu  obchodów  Dni  Kamiennej  Góry
i zespołów muzycznych, które uświetnią tą uroczystość – Imprez towarzyszących będzie
sporo, ale najważniejsze trzy dni skupią się na: 1. w piątek – dzień z disco polo, disco
Dance, kiedy wystąpią takie zespoły jak: Players, Budzian Band czy After Party. Następnie
odbędzie się dyskoteka dla młodzieży 2. W sobotę – koncert coverów, gdzie wystąpią
zespoły  z  muzyką  Boney  M.,  Elvisa  Presley’a  czy  Robbiego  Williamsa.  Następnie
odbędzie się Green Water Festiwal, gdzie gwiazdą wieczoru będzie zespół Happysad 3.
w niedzielę – przegląd lokalnej twórczości, rodzimej – piosenka przedszkolna, biesiadna
i chóry. Możliwe, że również wystąpi zespół z miasta partnerskiego Wolfenbüttel. Gwiazdą
wieczoru będzie zaś Agnieszka Chylińska. 

radnemu M. Białeckiemu:
-  czy  w  roku  bieżącym  będą  prowadzone  dalsze  prace  związane  z  przyłączaniem
budynków  mieszkalnych  do  sieci  ciepłowniczej,  z  uwagi  na  zapytania  w  tej  sprawie
mieszkańców nieruchomości przy ul. K. Miarki 14 i A. Mickiewicza 1, 2? - Tak oczywiście,
a na początek będą to nieruchomości przy ul. A Mickiewicza 2, Placu Wolności 1 oraz
K. Miarki 9. Tam, gdzie Tauron Ciepło zawarł już umowy, będzie realizował na bieżąco
swoje  zadania.  Natomiast  w  niektórych  budynkach  sami  mieszkańcy  rezygnują
z podłączeń. Więc na nowo trwają spotkania i rozmowy. To proces ciągły, który będzie się
toczył. 

radnej I. Placie:
- czy ubytki w nawierzchni ul. Towarowej zostaną doraźnie naprawione, z uwagi na brak
tego zadania  inwestycyjnego w budżecie  miasta  Kamienna  Góra  na  2018  rok? -  Tak
zostaną zrobione. Prace związane z łataniem dziur w nawierzchniach dróg właśnie się
rozpoczynają.
-  uzupełnienie  ubytków  w  nawierzchni  podwórza  między  budynkami  przy
ul. Jeleniogórskiej 24-28, gdyż obecnie w okresie licznych opadów atmosferycznych nie
jest  możliwe  poruszanie  się  tam  autem  czy  swobodne  dojście  do  koszy  na  śmieci
- Rozważamy taką możliwość, ale ten obszar jest rozległy i koszty utwardzenia mogą być
znaczne. W budżecie miasta na 2018 r. takiej pozycji nie ma, więc na dziś dzień nie ma
pełnego obrazu, czy będzie to realizowane.

radnej C. Róg:
-  czy Gmina Miejska Kamienna Góra posiada jakiś plan kontroli jakości powietrza przed
przyszłym sezonem grzewczym? - Kontrola jakości powietrza jest prowadzona na bieżąco,
chociażby przez Inspektorat Ochrony Środowiska w Jeleniej  Górze. Korzystamy z jego
wyników.  Nasza  stacja  monitoringu  także  rejestruje  jakość  powietrza.  Rozpoczęły  się
programy wymiany źródeł ciepła oraz dofinansowania. Prowadzimy działania edukacyjne.
Czekamy również na przepisy uchwalone przez samorząd wojewódzki, a także działania
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które zapowiada rząd polski.  Te instrumenty powinny nam dać możliwość wymuszania
odpowiednich zachowań, łącznie z karaniem.

radnemu T. Baćko:
- czy władze miasta wyrażają wolę utworzenia w centrum miasta miejsca do rekreacji dla
mieszkańców, jak np. plac zabaw czy siłownia zewnętrzna, w ramach środków budżetu
miasta  na  2018  rok? –  Wyraził  aprobatę  za  takim  pomysłem,  ale  generalnie  przy
wykorzystaniu środków z budżetu obywatelskiego, bo to powinno być wolą mieszkańców. 

radnej V. Majak:
-  czy znany jest Burmistrzowi Miasta sposób załatwienia sprawy utwardzenia podwórza
między budynkami przy ul. Papieża Jana Pawła II 12-14 i uzupełnienia ubytków w jego
nawierzchni,  gdyż  toczy  się  ona  od  ponad  roku  i  do  dnia  dzisiejszego  nie  została
rozwiązana? - Moja wiedza w tym zakresie jest następująca: wspólnota nie wyraziła zgody
na utwardzenie działki i ustawienie słupków celem ogrodzenia terenu. Gmina Miejska ma
w tych obiektach 32% udziału, a 68% wspólnota.

radnemu Z. Nagórnemu:
-  kiedy  Gmina  Miejska  zamierza  rozpocząć  prace  związane  z  planowanymi  pracami
wodno-kanalizacyjnymi wzdłuż ul. Sportowej? – Takie prace przeprowadza MPWiK, a nie
Gmina Miejska. W tej chwili będą wykonywane prace związane tylko z kanalizacją. Dopóki
nie będzie wykonana kanalizacja, nie ma mowy o remoncie nawierzchni drogi. MPWiK jest
już po spotkaniu ze Spółką Mieszkaniową i lada moment rozpocznie w tym rejonie prace.

Radny Z. Nagórny  wyjaśnił,  że w pytaniu zadanym na ubiegłej Sesji RM chodziło mu
o  całość  prac  planowanych  do  przeprowadzenia  wzdłuż  ul.  Sportowej,  a  nie  wodno-
kanalizacyjne. Musiała nastąpić pomyłka przy przekazywaniu informacji przez Biuro Rady
do Burmistrza Miasta. 

-  rozpoczęcie  procedury  dotyczącej  zobowiązania  odpowiedniej  instytucji  do
kompleksowego wyczyszczenia koryta rzeki Bóbr na wysokości ul. Mostowej – Ponownie
czynimy  działania,  bo  zmieniły  się  stosunki  właścicielskie  przy  zarządzie  wodami
w Polsce. Możliwe, że da to lepsze efekty i skuteczniej będzie można działać. 

BM odpowiedział ponadto na zapytanie radnej C. Róg z bieżącej Sesji RM, tj.:
-  czy został ogłoszony przetarg na udzielenie Gminie Miejskiej Kamienna Góra kredytu
długoterminowego  na  kwotę  12  mln.  zł? –  W  uchwale  budżetowej  na  2018  r.
zaplanowaliśmy  zaciągnięcie  kredytu  długoterminowego  na  kwotę  12  mln.  zł, w  celu
pokrywania  naszych  wkładów  na  inwestycje  realizowane  z  wykorzystaniem
dofinansowania unijnego.  Rada Miasta zobowiązała BM do takiego działania,  a Urząd
Miasta zorganizował przetarg na ten cel, aby kredyt był jak najkorzystniejszy. Nie jest to
żaden dodatkowy kredyt.

Ad.6. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady między Sesjami

Wiceprzewodniczący  RM  Jerzy  Basta przedstawił  informację  w  powyższej  sprawie
– zał. Nr 3 do protokołu.

Przewodniczący RM,  poinformował radnych, iż z uwagi na stan zdrowia musi opuścić
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Sesję RM, ogłosił 10 min. przerwę i jednocześnie przekazał prowadzenie dalszej części
posiedzenia Wiceprzewodniczącemu RM.

Ad.7.    Podjęcie uchwały w sprawie   ustalenia trybu udzielania  i  rozliczania  dotacji  
z  budżetu  Gminy  Miejskiej  Kamienna  Góra  dla  niepublicznych  szkół
o uprawnieniach publicznych, w których realizowany jest obowiązek szkolny,  dla
niepublicznych  przedszkoli  i  niepublicznych  innych  form  wychowania
przedszkolnego  działających  na  terenie  Gminy  Miejskiej  Kamienna  Góra
prowadzonych  przez  osoby  prawne  lub  fizyczne  oraz  trybu  przeprowadzania
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania

Na salę obrad nie wrócili Przewodniczący RM oraz radny W. Sobiechowski (obecnych
17 radnych).

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Dyrektor Centrum Obsługi Jednostek
Gminy Miejskiej Kamienna Góra Waldemar Woźniak.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra  jednogłośnie,  tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVI/304/18
w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  z  budżetu  Gminy  Miejskiej
Kamienna  Góra  dla  niepublicznych  szkół  o  uprawnieniach  publicznych,  w  których
realizowany  jest  obowiązek  szkolny,  dla  niepublicznych  przedszkoli  i  niepublicznych
innych  form  wychowania  przedszkolnego  działających  na  terenie  Gminy  Miejskiej
Kamienna  Góra  prowadzonych  przez  osoby  prawne  lub  fizyczne  oraz  trybu
przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  ich  pobrania  i  wykorzystania  –  zał.  Nr  4 do
protokołu.

Ad.8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  
zagospodarowania  przestrzennego  dla  rejonu  ulic:  Jeleniogórskiej,  Bohaterów
Getta, Towarowej i Przemysłowej w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawił  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Mienia
Urzędu Miasta w/m Andrzej Omachel. 

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra  jednogłośnie,  tj.  przy  17  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVI/305/18
w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
rejonu ulic:  Jeleniogórskiej,  Bohaterów Getta,  Towarowej  i  Przemysłowej  w Kamiennej
Górze – zał. Nr 5 do protokołu.
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Ad.9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  
(dz. nr 45/15, obr. 3)

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił  Kierownik Wydziału Mienia Urzędu
Miasta w/m Andrzej Wolny.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra jednogłośnie, tj. przy 17 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XLVI/306/18  w sprawie
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 6 do protokołu.

Ad.10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  
(dz. nr 27/72, obr. 5)

Na salę obrad wrócił radny W. Sobiechowski (obecnych 18 radnych).

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił  Kierownik Wydziału Mienia Urzędu
Miasta w/m Andrzej Wolny.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XLVI/307/18  w sprawie
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 7 do protokołu.

Ad.11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  
(dz. nr 21/2 i 22/1, obr. 5)

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Kierownik Wydziału Mienia Urzędu
Miasta w/m Andrzej Wolny.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XLVI/308/18  w sprawie
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 8 do protokołu.

Ad.12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  
(dz. nr 161/15, obr. 3)

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Kierownik Wydziału Mienia Urzędu
Miasta w/m Andrzej Wolny.
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Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XLVI/309/18  w sprawie
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 9 do protokołu.

Ad.13.  Podjęcie  uchwały    zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniej  
prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawiła  Z-ca  Skarbnika  Miasta  Beata
Ścisłowska.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XLVI/310/18 zmieniającą
uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna
Góra – zał. Nr 10 do protokołu.

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie    zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na  
2018 rok

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawiła  Z-ca  Skarbnika  Miasta  Beata
Ścisłowska.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XLVI/311/18  w sprawie
zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018 rok – zał. Nr 11 do protokołu.

Ad.15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  
w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi  własność
Gminy Miejskiej Kamienna Góra

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XLVI/312/18  w sprawie
ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  zasad  gospodarowania
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nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kamienna Góra  –  zał. Nr 12
do protokołu.

Ad.16.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  
w sprawie  uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla
rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze, obszar „U”

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Wiceprzewodniczący RM zarządził głosowanie.

Wiceprzewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miasta  Kamienna
Góra jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XLVI/313/18  w sprawie
ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze,
obszar „U” – zał. Nr 13 do protokołu.

Ad.17. Sprawy różne

BM przedstawił dwie dodatkowe informacje dotyczące pracy między Sesjami, tj.:
1) W  dniu  dzisiejszym,  25  kwietnia  br.  odbywa  się  duża  uroczystość  związana

z  obchodami  70-lecia  Szkoły  Podstawowej  Nr  2  w  Kamiennej  Górze.  Część
oficjalna miała miejsce przed Sesja Rady Miasta, zaś obecnie trwa jeszcze piknik
rodzinny. Dodatkowo zaprosił wszystkich radnych do udziału w tym wydarzeniu po
zakończeniu sesji.

2) Gmina Miejska otrzymała od Szkoły Głównej Handlowej w Warszawie tytuł „Gmina
na  5”,  uzyskany  w  tym roku  za  jakość  obsługi  potencjalnych  inwestorów przez
samorząd. Obecnie jest to już 7. edycja tego rankingu, który jest sporządzany przez
studentów  na  podstawie  dwóch  czynników:  audytu  stron  internetowych  oraz
kontaktu  elektronicznego  z  gminami.  Zostanie  to  zwieńczone  raportem
umieszczanym rokrocznie na stronach uczelni. Sama uroczystość wręczenia ma się
odbyć w maju.

Radny Ryszard Ostrowski  nawiązał  do  treści  pisma,  jakie  otrzymała  Komisja  Spraw
Społecznych od NFZ w lutym br.  na temat całodobowych Zakładów Opieki  Lekarskiej,
które pomagają osobom schorowanym. Wymienił  wszystkie  placówki,  jakie  funkcjonują
w pobliżu naszego miasta i zajmują się taką pomocą. Przedstawił również zakres prac
oraz  sposób  ustalania  indywidualnych  kosztów  przez  każdą  placówkę.  Stwierdził,
że  niewiele  osób stać  w  Polsce na  płacenie  za  skomercjalizowane  usługi  opiekuńcze
kwoty 175 zł za dzień. Podkreślił, że każdy z podmiotów publicznych odpycha od siebie
drażliwy  temat  dofinansowania  pobytu  takich  osób  w  placówkach  w  innych  miastach.
Zwrócił  się  do  BM  z  prośbą  o  zacieśnienie  współpracy  z  Urzędem  Marszałkowskim
Województwa Dolnośląskiego w celu zagospodarowania budynku po byłym 3. oddziale
dziecięcym na terenie DCR, aby w tamtym miejscu można było opiekować się osobami
całodobowo, bez pokrywania tak wysokich kosztów.

Radny  M.  Białecki  przekazał  prośbę  mieszkańców  miasta,  aby  przed  planowanym
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remontem mostu łączącego ul. Spacerową z terenem przy centrum handlowym, ustawić
w pobliżu tego obiektu jedną lampę dla lepszego doświetlenia tego przejścia.

BM  wyjaśnił,  iż na dziś dzień nie ma możliwości ustawienia takiej  lampy, gdyż Gmina
Miejska nie została właścicielem obiektu. Odbyło się ostatnio okazanie na moście, które
przeprowadził  Powiatowy  Inspektor  Nadzoru  Budowlanego.  Dodał,  że  Urząd  Miasta
wykonał  stosowną ekspertyzę i  wyraził  gotowość w imieniu mieszkańców na przejście
obiektu.  Zaznaczył,  że  stan  mostu  jest  dobry  dla  ruchu  pieszego  i  wymaga  jedynie
niezbędnych napraw.  Obecnie czekamy na decyzję PINB,  gdyż TBS złożył  skargę na
czynności związane z przejęciem mostu. Na zakończenie wyraził pogląd, iż cała sprawa
powinna zostać rozstrzygnięta w ciągu najbliższych kilku dni.

Radny M. Białecki zapytał, czy Urząd Miasta ma jakikolwiek wpływ na Prezesa Zarządu
TBS i możliwość zobowiązania do naprawy odcinka ul. Spacerowej, prowadzącego m.in.
na parking NZOZ Eskulap?

BM wyjaśnił, że miasto wystąpiło swego czasu o rozważenie możliwości przejęcia tej drogi
oraz do Wojewody o podjęcie czynności w imieniu Skarbu Państwa. Niestety na dziś dzień
nie  zostały  podjęte  żadne  działania.  Wyraził  pogląd,  iż  przedmiotowy  obiekt  powinien
należeć w całości do samorządu. Obecnie jednak musimy oczekiwać na decyzje innych
podmiotów w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący  RM  przedstawił  dodatkową  informację  dotyczącą  pracy  Rady
między Sesjami, tj.:
18 kwietnia  br.  -  odbyło się  uroczyste przekazanie 3 defibrylatorów do Urzędu Miasta
i  2  miejskich  jednostek  organizacyjnych  (Przedszkola  Publicznego  Nr  3  oraz  Szkoły
Podstawowej Nr 1) przez Burmistrza Miasta i Pełnomocnika ds. Osób Niepełnosprawnych
Janusza Jarosza.

Radny  J.  Jarosz  przypomniał,  że  pełni  dodatkową  funkcję  Pełnomocnika  Burmistrza
Miasta  ds.  Osób  Niepełnosprawnych,  oprócz  bycia  radnym.  Stwierdził,  że  warto
informować mieszkańców o pracy jego jako Pełnomocnika,  gdyż nawet sami radni  nie
mają wiedzy o tym, jakie  zadania wykonuje.  Zwrócił  się  z  prośbą o ujmowanie takich
informacji w sprawozdaniach Przewodniczącego RM.

Radny W. Sobiechowski zwrócił się z prośbą o:
1) częstsze opróżnianie małych kubłów na śmieci, które są ustawiane przy ławkach

w parkach;
2) uzupełnianie  psich  pakietów  w  parkach,  aby  właściciele  psów  mogli  sprzątać

po swoich czworonogach;

BM  zgodził  się  z  propozycją  radnego  w  sprawie  uzupełnienia  psich  pakietów
i jednocześnie dodał, że jedną z przyczyn tak szybkiego ich znikaniajest pomysł niektórych
mieszkańców,  aby  wykorzystywać  je  jako  torebki  śniadaniowe.  Dodał  natomiast,  iż
propozycję  częstszego  opróżniania  pojemników musi  sprawdzić,  czy  byłaby  zgodna  z
podpisanymi umowami. Taka zmiana byłaby wskazana tylko o obecnym okresie. 

Radna R. Komorowska poprosiła, aby zwrócić uwagę firmie odbierającej odpady z terenu
miasta,  aby mogła sprzątać teren bezpośrednio przy koszach na śmieci,  gdzie często
zalegają porzucone odpady. Taka sytuacja ma miejsce przy gniazdach na odpady wzdłuż
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ul. Wiejskiej i ul. St. Staszica. 

Radny T. Baćko poruszył problem umieszczania w porządku obrad punktów pn. „Wnioski,
zapytania  i  interpelacje”  oraz  „Sprawy  różne”.  Wyraził  pogląd,  iż  obydwa  punkty  były
kiedyś  umieszczane  w  porządku  obrad  obok  siebie.  Przypomniał,  iż  radna  Z.  Kolat
wnioskowała  w  tej  kadencji  o  przeniesienie  punktu  „Wnioski,  zapytania  i  interpelacje”
na początek porządku obrad każdej sesji. Stwierdził, że przy połączeniu obydwu punktów
w  jeden  bądź  umieszczeniu  ich  obok  siebie  w  porządku  obrad,  nie  byłoby  uwag
Przewodniczącego  RM  o  niewłaściwe  zabieranie  głosu  przez  radnych  w  konkretnym
punkcie, a jeszcze można by same obrady usprawnić.

Ad.18. Zamknięcie Sesji

Po wyczerpaniu porządku obrad  Wiceprzewodniczący RM zamknął  XLVI Sesję Rady
Miasta Kamienna Góra w dniu 25 kwietnia 2018 r.

Protokołował:
Arkadiusz Rymer 

Przewodniczący Rady Wiceprzewodniczący Rady

 /-/ Henryk Różański          /-/ Jerzy Basta
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